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Referat fra d. 29/10-19 
 
Deltagere: Steve, Joen, AG, Flemming, Lean, Steffen, Rene, Louisa 
Fraværende: Anders, Innocent 
 
Dagsorden: 
 

• Godkendelse af referat fra sidste møde – punkt ændret til indsigelser til sidste møde 
• Fremdrift på Igangsatte aktiviteter 

o Økonomi 
o Hjemmeside 
o Overdragelse (lukket punkt) 
o Grønne områder 
o Legeplads 
o Sneberedskab 
o Festudvalg 

• Indkommende mail´s fra medlemmer 
• Any Other Business 

 
Bestyrelsesmødet 
Emner Opgaver / resultater 
Indsigelser til forrige møde ingen 

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter 

Økonomi: 
Mobilepay får månedligt abonnement på 49,- pr. md. Samt 75 øre pr. 
betaling bestyrelsen har valgt at beholde det som service til beboerne. 
Bestyrelses har accepteret at der er benyttet 300 kr. I. fht sommerfesten, 
med manglende kvittering 
Gennemgang af legeplads økonomi. 
Der vil blive lavet et budget regneark for bedre overblik. 
 
Hjemmeside: 
Lean er blevet admin, ikke aktive bestyrelsesmedlemmer er frataget 
adgang. Der vil blive taget billeder af asfalt bump samt legeplads, men vi 
har ikke taget billeder af sommerfesten pga. GDPR regler. 
 
Overdragelsesforretning: 
Der er asfalteret og skiftet (nogle) kantsten, der bliver ikke gjort mere ved 
dette fra kommunen side, hvis vi vil videre med dette, skal vi selv betale. 
Sidste del af Vestergårdager samt bredager mangler asfaltering, 
opkørsler ikke lavet ved Gårdager. 
Bestyrelsen arbejder med garantien på asfalt, hvis det bliver værre eller 
ej. 
Cykelsti ved banevold er lavet dags dato. 
Tilbud på skift af kantsten på Gårdager er givet fra 3 entreprenører.    
 
Grønne områder: 
Efter møde med 2 gartnerfirmaer bliver 8 stk. træer + 10x buske om hvert 
træ bestilt og plantes mellem Nordager og Grimsager, der er valgt 
platantræer og kinesiske kirsebær pga. let vedligehold, samt god 
dækning, mellem de generede parter. 
Træer på parkeringsøerne blev diskuteret, gartner foreslog træer i midten 
af parkeringsøerne pga. snerydning.. 
 
Legeplads: 
2 fonde har desværre givet afslag i.fht. videre udbygning af legepladsen. 
Legepladsen/klatrebanen er opsat og godkendt samt klar til brug, lejre  
kommune har givet et stort tilskud til dette.  
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Næste møde i bestyrelsen: 
 
Dato:26/11-19  Tid: 19.00  Sted: Nordager 8  
 
Husk at se hjemmesiden: Vestervang4070.dk for info 
 
Spørgsmål og kommentarer kan skrives til bestyrelsen på: vestervang4070@gmail.com 
 
 

Et ordensreglement metalskilt blev gennemgået og diskuteret – 
privat/offentlig legeplads, ikke støjende adfærd efter kl. 20, ikke under 
opsyn. 
Ligusterhæk eller bøgehæk plantes og vildthegn sættes ud mod 
Vestergårdager, det undersøges om gartneren kan gøre det billigt ellers 
organisere bestyrelsen en arbejdsdag. 
Kommentar omkring terrænregulering tæt ved skæl blev gennemgået, 
men afstand til skæl er overholdt og jordbunken er i depot til svævebane. 
 
Sneberedskab:  
Snerydning begynder fra november hvis det er nødvendigt. 
 
Festudvalg: 
Sommerfesten var en stor succes, der var ca. 60 deltagere og god 
stemning og humør. 
Sæt kryds i kalenderen den sidste lørdag i august (29/8-20) for den 
næste fest allerede nu og spred budskabet. 
 

Indkommende mail´s fra 
medlemmer:  
vestervang4070@gmail.com 
 

Byens beton efterspørger kontaktoplysninger på byggegrunde. 
Spørgsmål om skift af kantsten af NCC. 
Ejendomsmægler kontaktet os angående huse til salg 
50.000 fra DAB er modtaget til legepladsen. 
Kommunen givet information angående slidlag 
2 tilbud på træer og buske mellem Nordager og Grimsager fra gartnerne 
er modtaget – vi vælger det billigste. 
Anonymt brev om disposition af fællesareal tæt ved skæl. 

Any Other Business 
Evt: 
 
 

Velkomst brev til nye beboere blev gennemgået. 
Symbolsk velkomst gave i form af blomster til ca. 100kr. Til nye beboere 
blev stemt ind ved: 7 for, 1 imod. Argumentet er at skabe en endnu bedre 
stemning. 
Generel forsamling:  
Vedtægtsændringer blev gennemgået 
Ordstyrer blev diskuteret 
Generelforsamlings dato blev diskuteret 
 
 


